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Abstract (en)
[origin: US5125640A] A gripper bar fitted on drive chains and destined to grip and carry plate shaped sheets of material through printing, cutting
and similar machines to produce a package characterized by the bar including a hollow profile on which the grippers are fastened. Every gripper
consists of a flat spring attached at one end to a leading edge wall of the bar and having the other free end taking a rest position engaging a gripper
counterpart which is situated on the trailing edge of the bar. The flat spring has a length greater than the width of the bar and passes through the bar
before reappearing through a window on the trailing edge of the bar.

Abstract (fr)
Une barre à pinces, montée sur un train de chaînes et destinée à saisir et transporter des éléments en plaque ou feuilles au travers d'une machine
d'impression, de découpage, ...etc, en vue de la production d'emballages, comprend une barre profilée creuse (100) sur laquelle sont montées les
pinces. Chaque pince est constituée d'une lame élastique (110) attachée par une extrémité (110a) au bord aval (100d) de la barre (100), l'autre
extrémité (110b) prenant appui sur une contre-pince (125) située du côté amont (100c). La lame élastique (110), dont la longueur est supérieure à la
largeur de la barre (100), traverse l'intérieur de cette dernière pour émerger hors d'une fenêtre (112) du bord amont (100c) de la barre (100).
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